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Sitno, 15 maja 2020 r. 

ST.0002.VIII.20.2020 

 

Protokół Nr XX/2020 

Rady Gminy Sitno 

z dnia 15 maja 2020 roku 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad; 

2. Powołanie komisji uchwał i wniosków; 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji; 

4. Wnioski i wypowiedzi mieszkańców; 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz ich podjęcie: 

 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (121); 

 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Sitno, terenu w obrębie geodezyjnym Sitno(122); 

 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Sitno(123); 

 w sprawie planu ustalającego formy doskonalenia zawodowego nauczycieli  

oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli 

pobieranych przez uczelnie oraz specjalności i form kształcenia nauczycieli objętych 

dofinansowaniem na 2020 r.(124); 

 w sprawie regulaminu ustalającego kryteria i tryb przyznawania nagród dla nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Sitno(125); 

 w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach  

i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Sitno (126); 

 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2020 (127); 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sitno na lata 2020 -

2026(128); 

 w sprawie przedłużenia terminów płatności rat podatku od nieruchomości (129); 

 w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości grup przedsiębiorców, których 

płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych 

konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19 (130); 

 w sprawie uchylenia uchwały Nr XLI/227/2017 Rady Gminy Sitno z dnia 27 października 

2017 r. w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej (131); 

 w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy finansowej (132); 

 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Zamojskiego na dofinansowanie 

realizacji zadania pn. „Budowa chodnika w ciągu dróg powiatowych nr 3244L i nr 3286L 

w m. Czołki (133); 

 w sprawie ochrony zdrowia mieszkańców przed elektroskażeniem (134); 
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6. Sprawozdania za rok 2019: z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej               

w Sitnie, z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie, z realizacji Gminnej Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych oraz wykaz potrzeb w zakresie Pomocy Społecznej; 

7. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Sitno z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

terenie Gminy Sitno za rok 2019; 

8. Ocena zasobów pomocy społecznej; 

9. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym; 

10. Interpelacje i zapytania radnych - odpowiedzi; 

11. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 

1. Władysław Stanisław Wydmański – Przewodniczący Rady Gminy 

2. Roksana Natalia Kotarska – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Antoni Marian Gazda – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

4. Adam Mazurek  

5. Grażyna Małgorzata Blaszka  

6. Kamil Pyś  

7. Leszek Krzysztof Kozak  

8. Violetta Iwona Wiech 

9. Lech Brzozowski  

10. Krzysztof Blaszka 

11. Radosław Kwapisz  

12. Jan Andrzej Ryszczuk 

13. Krzysztof Zwolak  

14. Kazimierz Tokarz 

15. Tomasz Gąsior 

 

 

Ad. 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Pan Władysław Wydmański Przewodniczący Rady Gminy Sitno otworzył obrady XX 

Sesji Rady Gminy Sitno VIII kadencji. Na wstępie powitał Wójta Gminy Pana Krzysztofa 

Senia, Skarbnik Gminy Panią Jolantę Hryciuk, Dyrektor Centrum Kultury z Biblioteką w 

Sitnie Panią Agnieszkę Grzesiuk, Panią Barbarę Tor Kierownik GOPS, Panią Teresę Baran 

Koordynatora Placówek Oświatowych, pracowników Urzędu Gminy oraz radnych. 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że na sali obrad obecnych jest 14 radnych (brak  Pana 

Lecha Brzozowskiego), wobec czego zachowane zostało wymagane quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał.  

Obrady rozpoczęły się o godz. 12
00

 i trwały do godz. 16
00

. 

 

 

 

 

 

http://www.google.pl/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=4&cad=rja&uact=8&ved=0CDcQFjAD&url=http%3A%2F%2Fbip.um.rybnik.eu%2FDefault.aspx%3FPage%3D250&ei=5m4JVZ67BsS2UYvhgMgF&usg=AFQjCNF3qp4N6ytd2DZWbAdPCpEhIW79lQ&bvm=bv.88198703,d.d24
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Ad 1a 

Zmiana porządku obrad 

 

Na sali obrad obecnych 14 radnych. 

 

 Pan Przewodniczący poinformował, że wpłynął wniosek od Pana Wójta w sprawie 

zmiany porządku obrad. Wójt poprosił o przesunięcie pkt. 9 dotyczącego Sprawozdania                

z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym i wprowadzenie go po pkt. 4 Wnioski                     

i wypowiedzi mieszkańców. 

 

Po zaakceptowaniu zmian przez radę zmieni się kolejność zaproponowanego porządku 

obrad. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie zmianę 

porządku obrad. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za zmianą porządku obrad  głosowało 

– 14 Radnych, wstrzymał się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, nieobecni -1 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 2a (1a) do protokołu. 

 

Ad. 2 

Powołanie komisji uchwał i wniosków 

 

Na sali obrad obecnych 14 radnych.  

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał i Wniosków 

weszli nw. Radni: Pan Kazimierz Tokarz, Pan Kamil Pyś, Pan Radosław Kwapisz. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie powołanie 

komisji uchwał i wniosków. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za powołaniem komisji uchwał                 

i wniosków głosowało – 12 Radnych, wstrzymał się – 2, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0, 

nieobecni – 1. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 3 (2) do protokołu. 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z poprzedniej sesji nr XIX/2020                 

z dnia 28 lutego 2020 r. został dostarczony tydzień wcześniej razem z projektami uchwał na 

sesję. 

 Zapytał, czy występują uwagi do protokołu? 

 Brak. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołów z poprzednich sesji. 

W głosowaniu jawnym głosowało 14 Radnych. Za przyjęciem protokołów głosowało 

– 14 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, nieobecni – 1. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 4 (3) do protokołu. 
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Ad. 4 

Wnioski i wypowiedzi mieszkańców 

 

Pan Przewodniczący poinformował o zasadach wypowiedzi i składaniu wniosków 

przez mieszkańców. Pismo, które odczytał, stanowi załącznik nr 4a do protokołu.  

 Pan Kazimierz Tokarz stwierdził, że odczytane pismo może doprowadzić do 

wprowadzenia cenzury. 

 Pan Przewodniczący odpowiedział, że nie widzi nic złego w tym, co zostało przez 

niego odczytane. Nadmienił, że przez ostatnią sytuację na sesji dotyczącą przekrzykiwania się 

mieszkańców podjął odpowiednie kroki, które pozwolą mu zapanować przy prowadzeniu 

sesji rady.  

 Pan Krzysztof Zwolak jest za tym, żeby rozluźnić obostrzenia dotyczące odczytanego 

pisma. 

 Pan Przewodniczący odpowiedział, że dąży do tego, żeby Ci mieszkańcy, co zabierają 

głos na sesji nie wypowiadali się anonimowo – zgodnie z obowiązującą ustawą RODO. 

Pan Kazimierz Tokarz przyznał rację, że poprzednie spotkanie z mieszkańcami było 

burzliwe, ale część osób przedstawiała się przed wypowiedzią.  

Pan Przewodniczący zaznaczył, że to co planuje wprowadzić na przyszłych sesjach, 

realizowane jest w innych gminach. Krzyki i zabieranie głosu bez zgody przewodniczącego 

powoduje, że nakładają się na siebie wypowiedzi i nie można ich zaprotokołować. 

Pani Roksana Kotarska zaznaczyła, że Przewodniczącemu chodzi o to, żeby uogólnić 

wszystko i zachować swobodę wypowiedzi mieszkańców.  

Dalej trwa rozmowa na temat prowadzenia sesji z mieszkańcami. 

 

Ad. 4a 

(były pkt. 9) 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym 

 

 

 

Pan Wójt zabrał głos zaznaczył, że Panu Przewodniczącemu w czasie burzliwej 

dyskusji ciężko jest zapanować nad zebraniem. Nie jest za tym, żeby mieszkaniec 

wypowiadał się przy mównicy.  Zaproponował, żeby mieszkańcom w czasie obrad 

przygotować miejsce przy stole. Na tę chwilę występuje problem z pandemią koronawirusa, 

przez co sesje organizowane są rzadziej, stąd też przygotowano Państwu do zapoznania 

obszerne materiały. 

Pan Wójt omówił sprawozdanie w okresie międzysesyjnym: 

1. Funkcjonowanie gminy w czasie pandemii: urna na składanie dok., przyjmowanie 

mieszkańców w przedsionku UG Sitno przy wydzielonym stoliku z zachowaniem 

odstępu oraz dezynfekcji rąk. W najbliższych dniach zostanie przygotowana broszura 

informacyjna – „Co można załatwić w UG Sitno?” 

2. Przekazano maseczki mieszkańcom – 3400 maseczek; 

3. Wydarzenia kulturalne – brak realizacji, występuje niebezpieczeństwo 

przeprowadzenia organizacji zebrań sołeckich, rada będzie musiała zastanowić się, jak 

ma przebiegać zbieranie wniosków na wykonanie funduszu sołeckiego; 

4. Przedstawił sprawozdanie z poszczególnych referatów UG Sitno: 

 Wydawanie gminnych kart mieszkańca; 

 Przygotowywanie wyborów prezydenckich; 
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 Przekazanie maseczek dla mieszkańców – rozwożenie ich przez pracowników UG 

Sitno mieszkańcom, jak i sołtysom. Poinformował, że Pan Radny Krzysztof 

Blaszka zakupił materiały na szycie maseczek; 

 Wspomniał o podpisaniu umowy z Narodowym Funduszem Ochrony Środowiska 

na usuwanie odpadów: folii rolniczej, itp.– umowa musiała zostać aneksowana ze 

względu na zbyt duże zadeklarowanie przez rolników odpadów (deklaracja 17 t 

dostarczone około 10 t) . Występuje szansa na odbiór ww. odpadów – 7 t; 

 Wywóz opon do zakładu utylizacji 108 zł brutto/tona; 

 Wystąpienie do Wojewody Lubelskiego o nieodpłatne przekazanie działek                      

w Janówce (działka - sklep w Janówce, boisko w Janówce); 

 Nabycie części działki w Bożym Darze (Dom Ludowy) – za zgodą Rady; 

 Luty br. – spotkanie komisji architektoniczno - urbanistycznej dot. zmian w planie 

zagospodarowania przestrzennego. W materiałach przekazano radnym uchwałę               

o przystąpieniu do nowych zmian planu (wpisane zostały zaległe wnioski                   

z lat poprzednich). Zaproponował, żeby w tym roku ogłosić przetarg na zmianę             

w planie, a środki zabezpieczyć w przyszłym roku. 

 Wytyczenie geodezyjne drogi Sitno „Góra”; 

 Podział działki Cześniki za lasem; 

 Żłobek w Sitnie; 

 Budynek na placu buraczanym w Sitnie; 

 Projektowanie drogi Karp - Wólka Horyszowska - zaproponował, żeby wydłużyć 

ją od Kościoła w Horyszowie Polskim do drogi Krajowej w Karpiu. Dodał, że 

koszty budowy dróg mogą wzrosnąć ze względu na wymóg projektowania 

kanałów technologicznych; 

 Światłowód – (wstępna realizacja w poszczególnych miejscowościach: Czołki, 

Sitno, Kornelówka); 

 Prace związane z przebudową linii energetycznej (Kolonia Sitno); 

 Drogi: FOGR – droga gminna Jarosławiec Reforma (około 3 km) – środki 

przyznane (dofinansowanie 75%), Jarosławiec – Topolowa - droga jest na liście 

rezerwowej; 

 Dofinansowania z LGD: scena mobilna, utworzenie świetlicy wiejskiej Nowa 

Kolonia Horyszów Polski; 

 Ocena wniosków z FOGR: droga Sitno Góra (możliwość otrzymania 80 tys zł); 

 Ogłoszone przetargi na budowę dróg w miejscowościach: Jarosławiec Reforma, 

Sitno Góra, drogi gminne Stabrów Reforma, Kolonia-Kornelówka, Cześniki – 

Kolonia; 

 Przekazanie środków na budowę drogi w Stanisławce – w najbliższym czasie 

realizacja; 

 Droga powiatowa 11 km (Czołki – Rozdoły); 

 Chodnik w Czołkach – przygotowana uchwała (przekazanie powiatowi 35 tys zł); 

 Drogi w Cześnikach – przygotowana uchwała (inwestycja realizowana z powiatem 

50%/50%. Dołożenie środków na realizację odcinka drogowego od drogi krajowej 

w Karpiu do Szkoły w Cześnikach 300 tys zł,  225 tys zł podbudowa na bitwę pod 

Komarowem obie drogi występują pod jednym numerem drogi, łączna kwota jaką 

należy przekazać to 525 tys zł); 

 Realizacja budowy drogi powiatowej Łapiguz – Czołki – Sitno – Horyszów Polski 

- Miączyn – brak informacji; 

 Droga krajowa nr 74; 
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 Droga s17; 

 Trwają prace przy budowie drogi w miejscowości Boży Dar,  kierunek  Kliny. 

Pan Kazimierz Tokarz poruszył temat rozjazdu przy lesie w związku z budową ww. 

drogi.  

Pan Wójt odpowiedział, że droga będzie realizowana zgodnie z wytyczeniami 

geodezyjnymi. 

 Żużel na drogi gruntowe i polne około 1200 t; 

 Kliniec około 1000 t; 

 Realizacja dróg w Rozdołach i Podźródłach. 

Pan Tomasz Gąsior poprosił o realizację ww. dróg. Zapytał również o termin 

wykonania budowy chodnika w Rozdołach. Poprosił o dostarczenie tłucznia i żużlu na drogi 

w jego miejscowości. 

Pan Wójt poinformował, że chodnik będzie realizowany. Jeżeli występuje potrzeba 

dostarczenia materiałów drogowych, o których wspomniał Radny, również postara się to 

zrealizować.  

Pan Tomasz Gąsior wspomniał o poprawie drogi poscaleniowej. 

 Oświata: w związku z panującą pandemią występuje inicjatywa nauczania 

zdalnego. Gmina, jak i Szkoły, starały się o pozyskanie tabletów, laptopów dla 

uczniów, którzy mają ograniczony dostęp do internetu lub nie posiadają 

komputerów. Dlatego też zostały złożone wnioski do Marszałka Województwa 

Lubelskiego, który zakupił dla dzieci potrzebujących 8 tabletów na kwotę 11 360 

zł. Kolejno pozyskane zostały środki z Ministerstwa Cyfryzacji w kwocie 60 tys zł 

na zakup 24 laptopów, 9 tabletów oraz słuchawek. W chwili obecnej występuje 

kolejny nabór na kwotę około 55 tys zł, z którego gmina również postara się 

skorzystać; 

 Złożony został wniosek na zakup książek do bibliotek; 

 Wniosek o konkurs ekologiczny; 

 Do 26 maja br. zostanie złożony wniosek na utrzymanie Dziennego Domu Seniora 

Plus w Stanisławce; 

 Fotowoltaika – lista rezerwowa; 

 MZK – zaznaczył, że dzięki wprowadzonej gminnej komunikacji występuje 

możliwość negocjowania warunków umowy z MZK. W poprzednim roku gmina 

dopłacała do MZK 400 tys zł, w obecnym roku MZK zażądało od gminy kwoty 

rzędu 532 tys zł. MZK z biletów opłacanych przez mieszkańców pozyskuje około 

170 tys zł. Wójt zaproponował 2 opcje: I to kwota rzędu 400 tys zł, II to kwota 570 

tys/rocznie zł i mieszkańcy gminy będą mogli jeździć za darmo. Prezydent 

Zamościa zaakceptował 2 wersję. Umowa zostałaby zawarta na 3 lata. Wszystkie 

obecne linie będą funkcjonować jak do tej pory. Jednym z wymogów korzystania  

z bezpłatnego MZK, to wyrobienie przez mieszkańców gminnej karty mieszkańca. 

Poprosił o zaakceptowanie propozycji przez Radę. Odniósł się do komunikacji 

gminnej. Autobusy gminne zostaną przystosowane do wymogów w związku                 

z zaistniałą sytuacją;  

 Orlik – od poniedziałku zostanie otwarty zgodnie z wytycznymi. 

Pan Adam Mazurek zapytał o projekty linii energetycznych w Czołkach. Poruszył 

temat nowej drogi powiatowej Czołki – Rozdoły. Nawiązując zaznaczył, że występuje 

problem z załamującym się asfaltem. 

Pan Wójt odpowiedział, że projekt oświetlenia na chwilę obecną nie będzie 

realizowany. Nadmienił, że jest możliwość wykupu linii energetycznej w Bożym Darze. Ww. 
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inwestycja jest opłacalna, koszt to około 6 tys zł. Odnośnie drogi poinformował, że na tę 

chwilę nie było jeszcze odbioru. Gmina cały czas informuje i przekazuje uwagi odnośnie 

inwestycji drogowej do wykonawcy. 

 

Ad. 5 

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz ich podjęcie: 

 

Pan Przewodniczący Władysław Wydmański przedstawił projekty uchwał. 

Podziękował Komisjom za przeprowadzone komisje i zaakceptowanie projektów uchwał. 

 

1. Uchwała Nr XX/121/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 15 maja 2020 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

 

Pan Wójt omówił temat uchwały. 

Na sali obrad 15 radnych. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówiony projekt Uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 15 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Uchwała 

została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 5(5a) do protokołu 

 

2. Uchwała Nr XX/122/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 15 maja 2020 r. 

w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Sitno, terenu w obrębie geodezyjnym Sitno 

 

Pan Wójt omówił temat uchwały. 

 Pan Przewodniczący odniósł się do §17 uchwały. Poprosił o ustalenie % dla terenu 

oznaczonego symbolem 1. U/MN.  

 Rada przyjęła 0%.  

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówiony 

projekt Uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 15 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Uchwała 

została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 6 (5b) do protokołu 

 

3. Uchwała Nr XX/123/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 15 maja 2020 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Sitno 

 

 Pan Wójt oznajmił, że w projekcie uchwały wpisane są wszystkie działki, które gmina 

mogła ująć.  

  

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówiony projekt Uchwały. 
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W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 15 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Uchwała 

została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 7 (5c) do protokołu 

 

4. Uchwała Nr XX/124/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 15 maja 2020 r. 

w sprawie planu ustalającego formy doskonalenia zawodowego nauczycieli  

oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli 

pobieranych przez uczelnie oraz specjalności i form kształcenia nauczycieli objętych 

dofinansowaniem na 2020 r. 

 

Pani Teresa Baran zabrała głos odpowiedziała, że uchwały oświatowe zostały 

zaakceptowane przez Związek Zawodowy Solidarność – opinia pozytywna, Związek 

Zawodowy ZNP nie zajął stanowiska, nie wydali również opinii. Poprosili jednak                          

o uwzględnienie kilku uwag. Uwagi zostały wniesione do projektu uchwały. Radca Prawny 

poinformował, że związki zawodowe na zaopiniowanie uchwały mają 30 dni. Jeżeli nie 

przesyłają zastrzeżeń uznaje się, że nie wnoszą uwag. Uchwały zostały wysłane do 

zaopiniowania w lutym, także minęło więcej niż 30 dni. Dodała, że dwie uchwały są 

opiniowane, jedna jest do uzgodnienia. 

Pan Wójt zaznaczył, że wszystko zależy od Wojewody. Jeżeli nawet nie zostaną 

zaakceptowane, będzie starał się temat podjąć ponownie. 

Pan Kazimierz Tokarz zapytał, czy uchwały dotyczą również szkół 

stowarzyszeniowych? 

Pan Wójt odpowiedział, że tylko szkół na karcie nauczyciela.  

 Pan Tomasz Gąsior zapytał, ilu nauczycieli korzysta z dokształcania? 

 Pani Teresa Baran odpowiedziała, że na doskonalenie zawodowe wyodrębniona jest                

w budżecie kwota wynosząca 0,8% planowanych rocznych środków przeznaczonych na 

wynagrodzenia osobowe nauczycieli. Doskonalenie obejmuje studia podyplomowe, itp. W 

Zespole Szkół w Sitnie w Szkole Podstawowej jest 3 nauczycieli, którzy z takiej formy 

korzystają oraz 3 nauczycieli w Szkole Podstawowej w Jarosławcu. Obowiązek narzucony 

jest odgórnie. Środki w ciągu roku się zmieniają. 

Pan Wójt uszczegółowił przedmiotowość uchwały.  

 

 W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówiony projekt Uchwały. 

 W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 15 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Uchwała 

została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 8 (5d) do protokołu 

 

5. Uchwała Nr XX/125/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 15 maja 2020 r. 

w sprawie regulaminu ustalającego kryteria i tryb przyznawania nagród dla nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Sitno 

 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że w załączniku do projektu Uchwały                        

Nr XX/125/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 15 maja 2020 r. w Rozdział 2 § 2 występuje ten 

sam zapis, co w projekcie następnej uchwały Nr XX/126/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 15 
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maja 2020 r. w Rozdziale VII w § 12. Poprosił o wykreślenie zapisu w obecnym projekcie 

uchwały. Zmienia się numeracja w załączniku do uchwały. 

 W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówiony projekt Uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 15 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Uchwała 

została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 9 (5e) do protokołu 

 

6. Uchwała Nr XX/126/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 15 maja 2020 r. 

w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach  

i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Sitno 

 

Brak uwag. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówiony projekt Uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 15 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Uchwała 

została przyjęta. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 10 (5f) do protokołu 

 

7. Uchwała Nr XX/127/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 15 maja 2020 r. 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2020 

 

Pani Skarbnik omówiła temat uchwały.  

Pan Przewodniczący poinformował, że komisje zaakceptowały zmiany. 

Pan Wójt poinformował Radę, ile środków przekazano powiatowi na budowę dróg. 

Wspomniał o tym, że od 1 czerwca 2020 r. zgodnie z wynikami konkursu Pani Agnieszka 

Grzesiuk zostaje Sekretarzem Gminy. Do Centrum Kultury z Biblioteką w Sitnie przychodzi 

Pani Kamila Szmidt. Wspomniał o tym, że niektórzy pracownicy przechodzą na emeryturę.                      

W przyszłości w gminie wystąpi reorganizacja. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówiony projekt Uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 15 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Uchwała 

została przyjęta. Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 11 (5g) do protokołu 

 

8. Uchwała Nr XX/128/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 15 maja 2020 r. 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sitno na lata 2020 -2026 

 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że komisje również zaakceptowały projekt uchwały. 

Uchwała jest konsekwencją poprzedniej. 
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W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówiony projekt Uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 15 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Uchwała 

została przyjęta. Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 12 (5h) do protokołu 

 

9. Uchwała Nr XX/129/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 15 maja 2020 r. 

w sprawie przedłużenia terminów płatności rat podatku od nieruchomości 

 

 

Pan Kazimierz Tokarz zapytał, czy posiadacze samochodów ciężarowych dostaną ulgi                

w związku z podatkiem od transportu i czy w uchwale również zostaną ujęci? 

Pan Wójt odpowiedział, że specustawa nie przewiduje zwolnień, ulg od podatku rolnego               

i od transportowego. Ze swojej strony gwarantuje, że jeżeli ktoś złoży indywidualny wniosek 

to wyrazi zgodę na przesunięcie terminu opłaty lub umorzy odsetki. Trzecia uchwała 

podatkowa znosi opłatę prolongacyjną. Inne samorządy podejmują również identyczne 

uchwały celem pomocy przedsiębiorcom. 

 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówiony 

projekt Uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 15 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Uchwała 

została przyjęta. Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 13 (5i) do protokołu. 

 

10. Uchwała Nr XX/130/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 15 maja 2020 r. 

w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości grup przedsiębiorców, których 

płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych 

konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt Uchwały wchodzi w życie z dniem 

ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Lubelskiego z mocą obowiązującą od 1 

kwietnia 2020 r. W przypadku spełnienia przesłanek ustawowych należy złożyć wniosek                

i udokumentować utratę płynności finansowej na skutek spadku obrotów gospodarczych. 

 

Pan Wójt poinformował, że zapisy w uchwale można zmienić, np.: zwolnić wszystkich 

przedsiębiorców lub wymienić poszczególne branże, które należy wspomóc przy 

uwzględnieniu skutków finansowych. 

 

 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówiony 

projekt Uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 15 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Uchwała 

została przyjęta. Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 14 (5j) do protokołu. 
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11. Uchwała Nr XX/131/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 15 maja 2020 r. 

w sprawie uchylenia uchwały Nr XLI/227/2017 Rady Gminy Sitno z dnia 27 

października 2017 r. w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej 

 

 

Brak uwag. 

 

 W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówiony 

projekt Uchwały. 

 W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 15 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Uchwała 

została przyjęta. Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 15 (5k) do protokołu. 

 

 

12. Uchwała Nr XX/132/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 15 maja 2020 r. 

w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy finansowej 

 

 

Brak uwag. 

 

 

 W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówiony projekt Uchwały. 

 W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 15 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Uchwała 

została przyjęta. Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 16 (5l) do protokołu. 

 

13. Uchwała Nr XX/133/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 15 maja 2020 r. 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Zamojskiego na dofinansowanie 

realizacji zadania pn. „Budowa chodnika w ciągu dróg powiatowych nr 3244L                           

i nr 3286L w m. Czołki 

 

Brak uwag. 

 

 

 W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówiony projekt Uchwały. 

 W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 15 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Uchwała 

została przyjęta. Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 17 (5m) do protokołu. 
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14. Uchwała Nr XX/134/2020 Rady Gminy Sitno z dnia 15 maja 2020 r. 

w sprawie ochrony zdrowia mieszkańców przed elektroskażeniem 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że otrzymał petycję od Koalicji Wolnej od 5G. 

Poinformował, że jest to obszerny materiał, w którym opisywana jest szkodliwość 

elektroskażenia dla zdrowia i życia mieszkańców. Poinformował, że niektóre firmy 

zrezygnowały z budowy masztów 5G (inwestycje zostały wstrzymane, nie wiadomo z jakich 

powodów). Działania szkodliwe mogą wystąpić w związku z wprowadzeniem Internetu 

Rzeczy np.: montowanie nadajników w pralkach, lodówkach, telewizorach itp. Cały czas 

mieszkańcy byliby narażeni na działanie fal elektromagnetycznych. Dodał, że musi być silny 

sygnał, żeby sieć 5G poprawnie funkcjonowała. Petycję przekazał do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na spotkaniu w dniu 07.05.2020 r. 

która wyraziła kategoryczny sprzeciw  budowy sieci 5G,  a tym samym przychyliła się do 

podjęcia uchwały w sprawie ochrony zdrowia Mieszkańców przed elektroskażeniem.  

 

 W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówiony projekt Uchwały. 

 W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 15 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Uchwała 

została przyjęta. Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 18 (5n) do protokołu. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o przegłosowanie wniosków Wójta, które złożył w 

sprawozdaniu. 

 

Wniosek Wójta: w sprawie dofinansowania do MZK 570 000 zł rocznie pod 

warunkiem, że mieszkańcy gminy Sitno będą korzystać z darmowej komunikacji MZK - 

umowa zostałaby zawarta na 3 lata. 

 

 W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek 

Wójta. 

 W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przyjęciem wniosku głosowało – 

15 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Wniosek został przyjęty. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 19 (5o) do protokołu. 

 

Wniosek Wójta: w sprawie zaprojektowania odcinka drogowego Horyszów Polski (obok 

Kościoła) - Wólka Horyszowska – Karp 

 

 W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek 

Wójta. 
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 W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przyjęciem wniosku głosowało – 

15 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Wniosek został przyjęty. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 20 (5p) do protokołu. 

 

Wniosek Wójta: w sprawie wyrażenia zgody na realizację podbudowy drogi Boży Dar - Kliny 

– łączny przewidywany koszt do 100 tys zł. 

 

 W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek 

Wójta. 

 W głosowaniu jawnym głosowało 15 Radnych. Za przyjęciem wniosku głosowało – 

15 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0, głosy nieoddane – 0. Wniosek został przyjęty. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 21 (5q) do protokołu. 

 

 

Ad. 6 

Sprawozdanie za rok 2019: z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej               

w Sitnie, z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie, z realizacji Gminnej Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych oraz wykaz potrzeb w zakresie Pomocy Społecznej; 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że w 2019 r. liczba rodzin potrzebujących 

zmniejszyła się. Nastąpił wzrost i zapotrzebowanie na usługi opiekuńcze. Na wniosek Wójta 

została uruchomiona opieka wytchnieniowa. 

Pan Kazimierz Tokarz zapytał czy ludzie korzystający z „dobrodziejstwa” GOPSu 

mogliby odpracowywać pomoc na rzecz gminy? 

Pani Barbara Tor Kierownik GOPS zaznaczyła, że jest możliwość skorzystania przez 

te osoby z takiego rozwiązania, niekoniecznie z zasiłków. Biuro pracy przygotowuje projekty 

dla mieszkańców, za każde godziny trzeba zapłacić. Są to osoby korzystające z zasiłku 

okresowego (350 zł miesięcznie). Osobami korzystającymi są osoby samotne w wieku 

przedemerytalnym. 

Pan Wójt zaznaczył, że większość wydatków wypłaconych z GOPS to zadania 

zlecone. Osoby, które odpracowują w gminie „godzinki” to najczęściej skazańcy. Gmina ma 

możliwość zatrudnienia osób, które chciałyby pracować. Pan Wójt planuje kupić barakowóz 

dla osób potrzebujących, które nie mają domu, bądź ich dom jest w stanie niezamieszkalnym. 

Pani Barbara Tor dodała, że przed pandemią w biurze pracy było tyle ofert, że na 

pewno każdy znalazłby pracę.  

Pan Przewodniczący zapytał, czy w związku z programem 500 plus liczba dzieci 

korzystających z posiłku w szkole zmniejszyła się? 

Pani Barbara Tor odpowiedziała, że tak. Miesięczny koszt to 120-130 zł. Wszystko 

zależy od przeliczenia dochodu, jeżeli nie przekroczy 150 % kryterium dochodowego, to dana 

osoba może z nich skorzystać. Świadczenia 500 plus nie wliczają się do dochodów. 

Pan Kazimierz Tokarz zapytał o bon zakupowy dla osoby z jego miejscowości? 

Pani Barbara Tor odpowiedziała, że ta osoba korzysta, ale w okresie zimowym. 

Radni sprawozdanie zaakceptowali. 
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Ad. 7 

Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Sitno z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

na terenie Gminy Sitno za rok 2019 

 

Pan Wójt omówił temat sprawozdania. 

Pan Kamil Pyś zabrał głos, przedstawił przygotowania do treningów klubu 

sportowego Potok Sitno. Podziękował za wsparcie i zakup kosiarki. Nadmienił, że cały czas 

zachęca mieszkańców do uprawiania sportu. Poprosił o zainstalowanie oświetlenia na boisku 

w Sitnie. Zwrócił się również z prośbą o odbudowę cmentarza za Szkołą w Sitnie. 

Pan Wójt  odpowiedział, że w sprawie cmentarza wystąpił o zgodę do Cerkwi 

Zamojskiej - Prawosławnej. Odnośnie oświetlenia zaproponował, żeby porozmawiać                     

z Dyrektorem Zespołu Szkół w Sitnie. Najlepszym rozwiązaniem byłoby  podłączenie 

oświetlenia ze Szkoły. 

Pan Tomasz Gąsior podziękował za życzenia na Dzień Strażaka. 

Pan Jan Ryszczuk zapytał, czy są podjęte jakieś działania odnośnie pojemników na 

śmieci w strażach. Zaznaczył, że z gminy dostał informację, żeby pojemnik na śmieci 

wystawić, ale nikt go nie odebrał. 

Pan Wójt odpowiedział, że Komendant Gminny zajmował się tym tematem. Każda 

jednostka zadeklarowała duże pojemniki, chociaż jednostki z nich nie korzystają.  

Radni zaakceptowali sprawozdanie. 

Pan Krzysztof Zwolak podziękował za dostawę żużlu na poprawę dróg. 

 

Ad. 8 

Ocena zasobów pomocy społecznej 

 

Pani Barbara Tor omówiła ocenę. Ocena obejmuje rok 2019, omówione są w niej 

wszystkie problemy GOPS. 

Brak uwag. 

Radni zaakceptowali ocenę zasobów pomocy społecznej. 

 

 

Ad. 9 

Interpelacje i zapytania radnych – odpowiedzi 

(były pkt. 10) 

 

 

Pani Violetta Wiech poprosiła o wywóz śmieci z cmentarza w Horyszowie Polskim. 

Poinformowała o rozsuniętej zastawie wodnej w jej miejscowości. Podziękowała za wymianę 

tablicy, przystanku. Wspominała o żużlu, który otrzymała, lecz po ulewie został rozmyty. 

Zapytała o nadpłaty za kolektory słoneczne. 

Pan Wójt odpowiedział, że nadpłaty za kolektory słoneczne zostały zwrócone. Na 

wcześniejszych sesjach informował o kwotach. Odnośnie żużlu wszystko zależy od pogody, 

ale postara się to naprawić. Jeżeli chodzi o odpady są to śmieci przemysłowe. Nie wie, w jaki 

sposób ma być udzielona pomoc.  

Pani Violetta Wiech podziękowała Panu Markowi z gospodarstwa za zasypanie dwóch 

wyrw drogowych. 

Pan Wójt odniósł się do zastawy w jej miejscowości i zaznaczył, że należy kierować 

pismo do zarządu wojewódzkiego. 

http://www.google.pl/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=4&cad=rja&uact=8&ved=0CDcQFjAD&url=http%3A%2F%2Fbip.um.rybnik.eu%2FDefault.aspx%3FPage%3D250&ei=5m4JVZ67BsS2UYvhgMgF&usg=AFQjCNF3qp4N6ytd2DZWbAdPCpEhIW79lQ&bvm=bv.88198703,d.d24
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Pan Lech Brzozowski poinformował, że prawdopodobnie spółka wodna rozwaliła 

zastawę bobrów. 

Pan Wójt odpowiedział, że raczej spółka wodna tego nie wykonała. Jeżeli miałaby to 

zrobić, musiałaby wystąpić o zgodę. 

Pan Kazimierz Tokarz nadmienił o zakupie działki i opłatach, jakie spoczywają na 

sprzedającym. 

Pani Grażyna Blaszka prosi w imieniu mieszkańców Karpia o to, żeby światłowód 

został zamontowany na słupach. 

Pan Wójt odpowiedział, że gmina nie ma wpływu na to, jak firma zewnętrzna buduje 

światłowód. 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że nie mamy żadnego przełożenia na to, żeby im 

nakazać coś zrobić. Na spotkaniu, które było w Centrum Kultury, był przedstawiony ambitny 

plan działania. Na tę chwilę prace są prowadzone od strony Czołek i Horyszowa Polskiego. 

Jeśli chodzi o operatora nie ma jeszcze rozstrzygnięcia, kto będzie świadczył usługi. Operator 

na pewno będzie rozwieszał banery, a gmina zostanie o tym powiadomiona. Radni otrzymali 

harmonogram inwestycji światłowodowej.  

Pan Wójt odpowiedział, że prawe 90 % będzie podłączone do światłowodu, ale na 

10% gmina nie mamy wpływu.  

Pan Przewodniczący poinformował, że pojawił się na terenie gminy inny operator, 

którym jest firma Derkom. On także zbiera zgody na podłączenie światłowodu. Wtrącił, że 

dojdzie do sytuacji, że będą leżeć dwa światłowody obok siebie.  

Pan Wójt poinformował, że miał być na obecnej sesji przedstawiciel firmy, który ma 

świadczyć usługi światłowodowe. 

Pan Przewodniczący poinformował radę, jak i mieszkańców, żeby cierpliwie czekali. 

Pani Grażyna Blaszka zapytała o odcinek drogowy w jej miejscowości dot. drogi krajowej 74. 

i projekt ścieżki rowerowej. 

Pan Wójt poinformował, że mieszkańcy otrzymali odpowiedź, że ścieżka rowerowa 

będzie uwzględniona w planach budowy inwestycji drogowej. 

Pani Grażyna Blaszka również zapytała w imieniu mieszkańców Wólki 

Horyszowskiej o możliwość budowy chodnika. 

Pan Wójt opowiedział, że będzie. 

Pani Grażyna Blaszka zapytała, czy w budynku w Karpiu będzie ogrzewanie 

elektryczne i czy zostanie ten budynek ocieplony z zewnątrz? 

Pan Wójt zaznaczył, że w związku z licznymi zapytaniami mieszkańców dot. 

likwidacji wag informuje, że dopóki nie zostanie zakupiona waga elektroniczna, nie 

zlikwiduje jednej wagi w miejscowości Karp. 

Pan Przewodniczący poinformował, że waga zostaje. 

Pan Krzysztof Blaszka zapytał o zatoki w Karpiu. Wspomniał o udrożnionym 

przepuście i poszerzeniu przejazdu oraz o terminie rozpoczęcia budowy remizy OSP.  

Pan Wójt oznajmił, że zostanie to wykonane, a żeby gmina nie musiała ponieść 

dodatkowych kosztów budowy nowych zatok, przeniesie obecnie użytkowane w miejsca, 

gdzie wnioskują mieszkańcy. Zatoki zostaną przeniesione ze względu na to, że będzie 

realizowana budowa drogi krajowej. Odniósł się do przejazdów zaznaczył, że jest problem z 

poszerzeniem przejazdów, ponieważ wjazdy wchodzą w działki prywatne. Plany dotyczące 

garażu są aktualne i będą realizowane.  W sprawie realizacji inwestycji  drogowej Sitno – 

Jarosławiec odpowiedział, że trwają prace projektowe, więcej informacji z powiatu nie 

otrzymał. W związku z dziurami drogowymi w miejscowości Stabrów zastanawia się nad 

zakupem asfaltu na zimno.  
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Pan Kazimierz Tokarz zapytał, czy będzie realizowane stypendium sportowe jak               

w roku ubiegłym? 

Pan Wójt odpowiedział, że realizacja będzie. 

Pan Tomasz Gąsior poprosił o montaż przystanków między Rozdołami, a Janówką. 

Zapytał o kopanie rowów oraz o realizację budowy chodnika w Rozdołach. 

Pan Wójt odparł, że z tego co wie, to rowy tam już występują. Dodał, że można 

wykonać ewentualne koszenie i wycinanie krzewów. Dalej powiedział, że przystanki są 

gotowe, tylko trzeba  je zamontować. Firma zakończy budowę drogi i dopiero wtedy będzie 

można realizować inne zadania, np.: budowa chodnika. 

Trwa rozmowa na temat drogi powiatowej Czołki - Rozdoły i grubości asfaltu na 

poszczególnym odcinku drogowym.  

Pan Jan Ryszczuk poprosił o wycięcie krzewów w jego miejscowości. Firma                     

z powiatu wycięła  część krzaków, które zostawiła przy drodze.  

Jeden z Radnych zapytał o  stare instalacje solarne, kiedy kończy się gwarancja? 

Pan Wójt odpowiedział, że w związku z obecną sytuacją firma nie była w stanie wymienić 

glikolu. Dlatego też został sporządzony aneks do umowy i przedłużono termin wymiany 

glikolu do końca roku 2020. 

Pan Przewodniczący odniósł się do uchwały dotyczącej stypendiów sportowych 

poinformował, że na stronie internetowej BIP Urzędu Gminy Sitno jest zamieszczona 

uchwała wraz z wnioskiem. Zapytał o problem w dostawie wody na osiedlu. 

Pan Wójt zaznaczył, że były problemy, bo wyskakiwały styczniki. Poprosił o kontakt 

w tej sprawie z Panem Piotrem Harczukiem. 

Pan Adam Mazurek poprosił o wytyczenie drogi w jego miejscowości. Przesunięcie 

wiaty przystankowej. Podziękował za żużel, życzenia na dzień strażaka i klimatyzację w OSP. 

Pan Wójt wtrącił, że koszt wytyczenia drogi wynosi około 7 tys zł. Poprosił                       

o zorganizowanie spotkania i przekazanie na ten cel środków. Dalej odparł, że jak już 

wcześniej wspomniał przystanki na nowo wybudowanej drodze powiatowej zostaną 

przesunięte. 

Pan Jan Ryszczuk zapytał o projekt przyłącza gazowego do Remizy OSP. 

Pan Wójt zabrał głos odpowiedział, że cały czas jest w kontakcie z projektantem. Jeżeli 

chodzi o odbiór popiołu, to jest już zakończony. Poprosił Radę Gminy o zastanowienie się 

nad tematem ryczałtu, czy też podwyższenia procentu dla sołtysów. W związku z COVID -19 

gmina zachęcała mieszkańców do wpłaty podatku elektronicznie. Jako gmina musimy działać 

zgodnie z ustawą i zapobiegać rozprzestrzenianiu się COVID -19.  

Pan Przewodniczący poinformował, że rozmawiał z sołtysami i poinformował, że jako 

Rada chcemy konkretnego stanowiska sołtysów, żeby można było na najbliższą sesję 

przygotować uchwałę. Muszą się zastanowić, czy chcą podwyżkę procentową, czy 

ryczałtową. 

Pan Wójt prosi, żeby Rada pochyliła się nad problemem. 

Pan Przewodniczący poinformował, że jeżeli wpłynie konkretny wniosek, zostanie 

poddany pod głosowanie. 

Pan Wójt zapytał, czy gmina może zakupić równiarkę drogową? 

Komisja Rolnictwa jest za zakupem równiarki. 

Pan Przewodniczący poinformował, że następna sesja odbędzie się 26 czerwca. 

Zaproponował, żeby przenieść objazd gminy na sierpień. Poprosił o zapoznanie się                     

z raportem o stanie gminy za 2019 r. Wszyscy radni otrzymali raport na obecnej sesji. 

Poinformował o oświadczeniach majątkowych i terminach ich złożenia. Zaproponował, żeby 

przekazać diety radnych z miesiąca kwietnia na walkę z koronawirusem. 
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Pani Dyrektor Pani Agnieszka Grzesiuk omówiła, jak wyglądała pomoc w trakcie 

panującej pandemii koronawirusa. Wspomniała, że maseczki dostarczane były do Ośrodka 

Zdrowia w Sitnie, Szpitala, mieszkańcom gminy oraz sołtysom. Podziękowała wszystkim za 

pomoc i uczestnictwo. Podziękowała wszystkim również za miło przyjęty awans na 

stanowisko Sekretarza. 

Pan Przewodniczący podziękował Pani Agnieszce Grzesiuk za pomoc i duże 

zaangażowanie w walce z koronawirusem. Wspomniał o Rocznym Planie Pracy Rady Gminy 

i przesunięciach w jego realizacji w związku z panującą pandemią. Informacje i sprawozdania  

z działalności GPA, CK z Biblioteką w Sitnie oraz Muzeum Pożarnictwa w Cześnikach 

zostaną przedstawione w terminach późniejszych. 

 

 

 

Ad. 8 

Zamknięcie obrad sesji 

(były pkt. 11) 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

obecnym za czynny udział w obradach sesji.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

„Zamykam XX Sesję Rady Gminy Sitno” 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował: 

Krzysztof Prokopowicz   

Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Władysław Wydmański 


